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Pasje damsko-męskie
Z Krystyną Jandą rozmawia Olgierd Błażewicz

IgiM........... <
Krystyna Janda rozpoczęła w Te
atrze Nowym w Poznaiu próby do 
sztuki Petera Nicholsa „Passion 
Play” w jej reżyserii. W trakcie 
wczorajszego spotkania w teatrze 
zadaliśmy jej poniższe pytania.

- Co to jest za sztuka i o 
czym?

- Jest to opowieść współcze
sna, jak zwykle w realiżowa- 

I nych przeze mnie spektalach 
o moralności, etyce współży
cia między ludźmi i o miłości. 
Tekst tak bardzo spodobał mi 
się dlatego, że stwarza ogrom
ne możliwości w doborze środ
ków wyrazu. Zderza bowiem, 
banalną zdawałoby się histo
rię, zdrady małżeńskiej z wiel
ką muzyką i malarską tematy
ką Pasji. I w tym sensie bliski 
jest on mojemu myśleniu o te- 

i atrze z niedawnej realizacji te- 
i lewizyjnej sztuki Krzysztofa 
j Bizii „Porozmawiajmy o życiu i 

śmierci”. Jest to świetny, wielo
warstwowy tekst; jestem nim 
zachwycona.

- Dlaczego jednak wybrała 
pani właśnie ten teatr?

- Od dawna zmamy się z dy- 
' rektorem Wiśniewskim. Ja
nusz był asystentem reżysera 
w moim w spekatklu „Mewy”

Krystyna Janda: z dyrektorem Januszem Wiśniewskim, który był asystentem re
żysera w moim w spekatklu „Mewy” Czechowa, a w którym ja debiowałam w 
Ateneneum, znamy się trzydzieści lat.

Czechowa, którym ja debiuto
wałam, w Ateneum, znamy się 
więc trzydzieści lat. Ostatnio 
znowu pracowaliśmy razem w 
operze warszawskiej w przed

stawieniu „Siedem grzechów 
głównych”, a tytuł ten nie jest 
tutaj bez kozery. I wiele razy 
rozmawialiśmy o źródłach. Ta 
sztuka wymaga brawurowego 

aktorstwa, o które, jak wiado
mo, teraz trudno. To kolejny 
powód...

- Witamy w pani koleżankę, 
bo jak wieść niesie, prowadzić 
będzie pani program w Tele
wizji Polskiej...

- Wszystko wzięło się z tego, 
że jesienią miała się zacząć 
emisja mojego serialu „Mę- 
skie-żeńskie” i zapronówano 
mi, aby w związku z tym 
wspólnie z Kamilą Drecką po
prowadzić w telewizyjej Dwój
ce kilka rozmów z mężczy
znami, mających wprowadzić 
widzów w temat. Mężczyni 
mieli w nim opowiadać o ko
bietach. Po powrocie z waka
cji dowiedzaiałam się, że nie 
będzie serialu, ale będzie 25- 
minutowy program na ten 
sam temat. I spodobał mi się 
sam sposób rozmawiania. Na 
początek rozmawialiśmy z 
Bogusławem Lindą, Markiem 
Kondratem i Adamem Ha
nuszkiewiczem. Jutro mamy 
rozmawiać z generałem Pete
lickim, a wktótce ze Sławomi
rem Pietrasem o operowych 
divach. I okazało się, że to, co 
panowie mają do powiedzenia 
o kobietach, jest naprawdę 
ciekawe. I zaskakujące. 19 
września w telewizyjnej Dwój
ce pierwszy nasz program bę
dzie emitowany.


